

Notification of Uncertified Teacher Assignment

In accordance with federal law, schools are required to notify parents if their child is assigned a teacher for four or more consecutive weeks who does not hold an appropriate state teaching certificate in the area in which the teacher has been assigned.

This letter is to inform you that your child's _____ (subject or grade) _____ (teacher or substitute teacher) does not currently have the appropriate state teaching credential for this assignment.

Although your child's teacher does not have the appropriate state teaching credential, we do believe that they are qualified to teach in this assignment. Our staffing decisions are made to provide the best qualified person available for each class. In addition, a school administrator will be evaluating each teacher's performance in the classroom to ensure that your child receives quality instruction.

If you have any questions regarding your child's teacher assignment, please feel free to contact:

Name

Title

Phone

Email

Notification d'Affectation d'Enseignant Non Certifié

Conformément à la loi fédérale, les écoles sont tenues d'informer les parents si leur enfant se voit attribuer un enseignant pendant quatre semaines consécutives ou plus qui ne détient pas un certificat d'enseignement d'État approprié dans le domaine dans lequel l'enseignant a été affecté.

Cette lettre a pour but de vous informer que _____ (enseignant ou enseignant suppléant) en _____ (matière ou niveau) de votre enfant ne possède pas actuellement le diplôme d'enseignement de l'État approprié pour cette affectation.

Bien que l'enseignant de votre enfant ne possède pas le diplôme d'enseignement de l'État approprié, nous pensons qu'il est qualifié pour enseigner dans cette affectation. Nos décisions en matière de dotation sont prises pour fournir la personne la plus qualifiée disponible pour chaque classe. De plus, un administrateur scolaire évaluera la performance de chaque enseignant dans la classe pour s'assurer que votre enfant reçoit un enseignement de qualité.

Si vous avez des questions concernant l'affectation de l'enseignant de votre enfant, n'hésitez pas à contacter :

Nom

Titre

Téléphone

E-mail